

REFERAT STYREMØTE GRKK 1 FEBRUAR 2021 på Teams

1 Registrere fremmøte

Anders Tragethon, Cecilia Listad, Merethe Øen, Maiken D Djønne, Giljar Groven, Elin Aksdal, Åse G Dalmyr, Jan Endrestøl.

2 Valg av person som sammen med styreleder skal medundertegne protokollen

Åse Dalmyr

3 Status rideskole / Status hester / helse drift. Instruktører

Rideskole med redusert aktivitet på grunn av omstendighetene i samfunnet.

To kurs med tre deltakere.

Vi bør søke om ha voksenkurs.

Oppstart knøttekurs etter vinterferien.

Instruktører: Anne Kristin, Helena, Lene Kristin og Lollo.

Hestene har det bra, de begynner å bli gamle så vi må ha i bakhodet at det kan være vi må kjøpe ny hest. For å være en optimal rideskole for voksne så bør vi vurderer type Chester hest(stor ponny) når vi skal kjøpe ny hest.

4 Årsmøte

Anders har et eget ark forårsberetningen.

Vi må undersøke om det er regler når vi må avholde årsmøte. Vi undersøker det videre.

144 medlemmer, vi har økt medlemsantallet.

5 Økonomi / forberedelse årsmøte

Iht budsjett så må vi beholde posten anskaffelse av ny hest.

Elin lager forslag på budsjett, post for nytt ridbanedekke (Jan har kontaktet Slaatto sag de har sagt seg villig å sponse oss med sagflis), ferdigstilling av møkkahåndtering, vaskespilt.

Anders sender litt info om priser på vaskespilt/ Møkkahåndtering til Elin som grunnlag til budsjettforslag

Eget vedlegg på dette. Sender rundt det så alle får lest igjennom og komme med prioriteringsforslag.

6 Stall / hvor mange stallplasser har vi? Utebokser, hvilke regler skal vi ha og pris

12 stallplasser

Vi kan tilby korttidsplasser i uteboksene, men vi kan ikke tilby luftehage.

Regler for uteboksene må på plass, dagleie inkl flis. Flis bør kjøpes inn separat til uteboksene,

Medlemspris: 150 kr /døgn u. flis

Ikke medlem: 250 kr /døgn u. flis

Vi må få oppdatert til en konkret prisliste, den legges ut på hjemmesiden.

Åse har laget og sender rundt før godkjenning før det blir lagt ut på hjemmesiden.

Lage en liste på harving av ridebane, her må vi få til et system.

Ev. øke prisen på årskort for å dekke opp harving av noen ekstern.

Informere de som har kjøpt årskort får fjorårets pris mot at de må harve.

Tilby en rimeligere årskort mot at de skal harve.

Hallkort 2000.-

Prisøkning må vedtas på årsmøtet.

Prisliste må være klar til årsmøtet.

Bruker Elins forslag, legger til nypris for 2022.

Halvårskort følger kalenderår.

Klippekort listen må oppdateres kontinuerlig.

Elin undersøker med klubb-Admin i forhold til å dele opp betalinger per/måned.

Åse får ordnet med nettsiden og oppdatert den.

7 Aktivitetsgruppen status

Her har vi ikke noen info

8 Diverse

Organisasjonskartet.

Nødvendig vedlikehold kan gjøres uten å avklares med styret.

Lollo ønsker nytt kjørestyr til Silke.

Det som kjøpes skal være brukervennlig og vognen skal være trygg og god kvalitet.

Giljar henter inn prisforslag og snakker med Lollo.

Vi kan søke støtte for dette når vi vet hva kostnaden blir.

Ridbanedekke – vi ønsker å blande ut bunnen med sagflis. Banen er ca 800m².

Jan undersøker med Geir Dybsjord om mulighet å få flisen opp til Geilo.

Brannøvelse – må avvente til våren. Jan har ansvar.

Vaskespilt blir gjort når det blir mildere i været. Anders har ansvar.


9 Neste styremøte på Teams. Merethe ordner med innkalling.

Torsdag 25 februar kl 18 (forberede til årsmøtet)

3/2-2021



Åse Dalmyr



Anders Tragethon